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بهنام محمودی:
 به بازیکنان حق می دهم 

 در مسابقات عراق 
و امارات حاضر شوند 

شرایط عجیب فدراسیون سه گانه  
  بازتاب خداحافظی غفور 

در رسانه های خارجی
درباره  لهستان   WPSPORT ایسنا: 
خداحافظی امیر غفور از تیم ملی والیبال ایران 
نوشت: »والیبالیست سرشناس ایرانی از حضور 
در تیم ملی انصراف داد. امیر غفور ایرانی تصمیم 
مهمی در مورد حرفه خود گرفته است.« این رسانه 
در ادامه نوشت: امیر غفور، مهاجم ۳۱ساله تیم ملی 
ایران، از حضور در تیم ملی ایران کناره گیری 
کرد. این بازیکن ایرانی، اولین حضورش را سال 
۲۰۱۱ تجربه کرد و برای ۱۱ سال در والیبال 
نقش آفرینی داشت. غفور در نامه ای نوشت: از 
دوستان و هم تیمی های سابقم صمیمانه تشکر 
می کنم و برای آنها در آینده آرزوی موفقیت دارم. 

خارجازمستطیلسبز

 ایران در سید یک  
جام  ملت های فوتبال آسیا

تیم ملی فوتبال ایران همراه با ژاپن، کره 
جنوبی، عربستان، استرالیا و قطر در سید یک 
قرعه کشی جام ملت های فوتبال آسیا قرار گرفت. 
قرعه کشی جام ملت های فوتبال آسیا یازده مه 
)۲۱ اردیبهشت ۱۴۰۲( برگزار می شود و تیم ملی 
ایران به عنوان دومین تیم برتر آسیا در رنکینگ 
جهانی در سید یک قرعه کشی قرار گرفته است. 
پس از اعلام رنکینگ فدراسیون جهانی فوتبال، 
کنفدراسیون فوتبال آسیا هم سیدبندی نهایی 
قرعه کشی جام ملت های آسیا را اعلام کرد که ایران 
به همراه ژاپن، کره  جنوبی، استرالیا، عربستان و 
قطر در سید یک قرار دارد و شش تیم برتر این 
مسابقات هستند. ۲۴ کشور برتر آسیا برای کسب 
معتبرترین جایزه فوتبالی در آسیا با هم رقابت 

خواهند کرد. 
سید ۱: قطر )میزبان( - ژاپن - ایران - کره 

جنوبی - عربستان - استرالیا
سید ۲: عراق - امارات متحده عربی - عمان- 

ازبکستان - چین - اردن
سید ۳: بحرین - سوریه - فلسطین - ویتنام - 

قرقیزستان - لبنان
سید ۴: هند - تاجیکستان - تایلند - مالزی - 

هنگ کنگ - اندونزی

خبـــــر

اگرچه مدیران باشگاه پرسپولیس رد کردند اما 

اسکوچیچیاگلمحمدی؟!

سالپنجم
شماره1523

آرمان ملی: پرسپولیس صدر جدول را به 
سپاهان واگذار کرده است. در حالی که در خبر ها 
توافق این باشگاه و اسکوچیچ مطرح شده بود، 
مدیرعامل و معاون پرسپولیس این مساله را 

رد کردند. 
   اسکوچیچ؟

خبرآنلاین هفته گذشته نوشت: باشگاه 
پرسپولیس در حالی که قهرمان نیم فصل 
لیگ برتر شد اما حالا از کورس قهرمانی عقب 
مانده و با سپاهان ۴ امتیاز فاصله دارد. تیم 
گل محمدی در آخرین بازی لیگ در سال ۱۴۰۱ 
مقابل سپاهان در استادیوم آزادی شکست 
خورد تا علاوه بر زیاد شدن فاصله این دو تیم، 
از استقلال هم عقب بیفتد و در رده سوم قرار 
بگیرد. حال خبر رسیده که مدیران باشگاه 
پرسپولیس تصمیم دارند برای فصل آینده دیگر 
با گل محمدی ادامه ندهند و به دنبال مربی 
جدید برای تیم خود هستند. باشگاه پرسپولیس 
مذاکرات اولیه خود را با دراگان اسکوچیچ 
برای فصل آینده اغاز کرده و به احتمال زیاد 
سرمربی سابق تیم ملی به عنوان سرمربی 
جدید پرسپولیس برای فصل اینده انتخاب 
خواهدشد. خود یحیی گل محمدی نیز تصمیم 
گرفته است در پایان فصل جاری با هر نتیجه 
ممکن از پرسپولیس جدا شود اما... نکته جالب 
اینکه شنیدیم دراگان اسکوچیچ حاضر است با 
قرارداد ریالی به پرسپولیس آمده و هدایت این 
تیم را برعهده بگیرد. ظاهرا یک پیشکسوت 
پرسپولیسی واسطه دراگان اسکوچیچ با مدیران 
این باشگاه است و حتی مدعی شده است این 
مربی کروات حاضر است به جای قرارداد دلاری 
که تأمین آن سخت است با قرارداد ریالی با تیم 

ایرانی قرارداد منعقد کند. 
  صحبت های مدیرعامل 

تیمش  می گوید  پرسپولیس  مدیرعامل 
مشکلی برای دریافت مجوز حرفه ای ندارد 
و همه مدارک را تنظیم کرده است. رضا 
درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس پس از 
برتری ۳ بر صفر این تیم برابر ملوان در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: بازیکنان بازی خوبی 
به نمایش گذاشتند و پیروز شدند. بازیکنان 

مصدوم به لیست تیم برگشتند و بازی روانی را 
انجام دادیم. این پیروزی، عیدی برای هوادارانی 
که در سخت ترین شرایط کنار تیم بودند. او 
درباره ارسال مدارک حرفه ای پرسپولیس به 
AFC توضیح داد: طی ماه های اخیر، همکاران 
ما فعالیت زیادی حتی تا ساعات ۳ یا ۴ صبح 
برای بارگزاری این مدارک داشتند. یکسری 
کارهای نرم افزاری باید صورت می گرفت و 
مشکلات مالی وجود داشت که از گذشته به ارث 
مانده بود. حتی بدهکاری وجود داشت که طرف 
فوت کرده بود و مجبور به پیدا کردن وکلای آنها 
بودیم. در هر صورت خدا کمک کرد و همکاران 
زحمت کشیدند. آنهایی که بدهی هایشان 
ثبت شده و به باشگاه اعلام شده بود، پرداخت 
کردیم و تا ۱۰ فروردین مدارک بارگذاری شد 
و مشکلی برای گرفتن مجوز حرفه ای نداریم. 
درویش ادامه داد: پرسنل باشگاه مجبور بودند تا 
۳ صبح کار کنند و اینکه می گویند از پرسپولیس 
حمایت شده، همین حمایت های پرسنل ما بوده 
است. چندین طلبکار حساب های ما را بسته اند 
و در خصوص کالدرون هم پنجره ما به دلیل 
بدهی بسته شد اما یکی از پس از دیگری تلاش 
کردیم آنها را رفع کنیم و در حال انجام بقیه کارها 
هستیم. مدیرعامل پرسپولیس در خصوص ابقای 
گل محمدی به عنوان سرمربی این تیم برای فصل 
بعد در صورت کسب هر نتیجه ای توضیح داد: 
به هر حال ایشان تا سال بعد با ما قرارداد دارند 

و سرمربی ما هستند. وی درباره بیانیه سازمان 
خصوصی و انتخاب هیات مدیره پرسپولیس 
توسط آنها گفت: من نمی دانم دستورالعمل آنها 
چه چیزی است اما اگر مجوزی گرفته باشند، 
برای هیات مدیره دو باشگاه تصمیم می گیرند اما 
این چیزی را تغییر نمی دهد و ما وظیفه داریم تا 
روزی که هستیم، مایه خوشحالی هوادارانی که 
در سرما و گرما و روزهای سخت کنار تیم بودند 
را فراهم آوریم. هیات مدیره ما تکمیل است و 
اگر آنها قرار است تصمیم بگیرند، بهتر است از 
خودشان بپرسید. درویش اضافه کرد: اساس کار 
این است که یک کمیته مصارف به وجود آمد تا 

اگر هزینه ای می کنیم، مجوز را از آنها بگیریم. 
  نظر معاون باشگاه 

محمد محمدی، معاون باشگاه پرسپولیس 
در جمع خبرنگاران پس از بازی پرسپولیس با 
ملوان گفت: بازی خوبی انجام  دادیم و نتیجه 
خوبی گرفتیم، امیدوارم این روند ادامه دار باشد 
تا در انتها قهرمان لیگ برتر شویم. او در پاسخ به 
اینکه آیا پرسپولیس موفق شده مدارک خود را 
برای دریافت مجوز حرفه ای ارسال کند؟ گفت: 
تمام مدارک مورد نیاز در زمان لازم ارسال شد 
اما اینکه در نهایت چه اتفاقی بیفتد نمی دانیم. 
یکسری موضوعات وجود دارد که در اختیار 
ما نیست مانند ورزشگاه آزادی و مالکیت تیم. 
تیم های استقلال ، پرسپولیس و تیم ملی همواره 
ورزشگاه آزادی را به عنوان ورزشگاه خود معرفی 

می کنند. باید بگویم تمام بدهی ها را تسویه 
کرده ایم و هیچ بدهی ای نداریم. امیدوارم امسال 
هیچ مشکلی نداشته باشیم. او در واکنش به 
اینکه گفته می شود به پرسپولیس می رسند 
و به بقیه تیم ها نه، گفت: هیچ صحبتی ندارم. 
همان طور که آقای قربان زاده در برنامه زنده 
گفتند تمام برداشت ها تحت کمیته مصارف 
بوده و بدون اجازه این نهاد هیچ مبلغی برداشته 
نشده است. او در خصوص وضعیت تیم پایه های 
پرسپولیس هم گفت: وضعیت خوبی داریم. 
خداراشکر طبق برنامه ۳ ساله کار را جلو می بریم. 
حضور جوانان پرسپولیس در تیم بزرگسال نوید 
روزهای روشن را می دهد. در اتفاقی بی سابقه 
۱۱ بازیکن امید پرسپولیس برایشان کارت صادر 
شد و در لیست ۱۸ نفره قرار می گیرند. با درایت 
گل محمدی و هماهنگی مدیر آکادمی آقای 
خلیلی، جوانان خوبی به تیم اضافه می شوند. 
او در خصوص اینکه گفته می شود یک باشگاه 
به گل محمدی ۱۰۰ میلیارد تومان پیشنهاد 
داده است گفت: این صحبت ها پیش می آید. 
گل محمدی جزو سرمربیان خوب ایران است 
و این شایعه ها و صحبت ها طبیعی است. گل 
محمدی سرمربی تیم ماست و یک سال دیگر 
با ما قرارداد دارد. قطعا او و ما علاقه داریم که 
با یکدیگر کار کنیم. او در واکنش به اینکه 
گفته می شود پرسپولیس طلبکار جدید پیدا 
کرده است، گفت: این طلبکارها زیادند. هر 
دفعه یک طلبکار جدید می بینیم که شکایت 
می کند و حساب ها را می بندد. سال هاست که 
به طلبکاران توجه نشده و مبلغ بدهی زیاد شده 
است. دوستان حقوقی صحبت کرده و مذاکرات 
خود را پیش می برند. امیدواریم مشکلات حل 
شوند تا دیگر شاید مشکلات نباشیم. به امید 
خدا امسال قهرمان می شویم. او ادامه داد: اینکه 
گفته می شود اسکوچیچ قرار است به جای گل 
محمدی سرمربی پرسپولیس شود شایعه 
است. از AFC طلبکاریم و نامه نگاری های لازم 
انجام شده است. با رفع تحریم ها اگر مشکل حل 
شود امیدواریم هم پول تیم ملی داده شود هم 
پرسپولیس. بعد از تعطیلات عید به تیم پرداختی 

داشتیم و درصد پرداختی ها را بالا بردیم. 

علی نادری سرمربی تیم ملی فوتبال ساحلی 
تاکید کرد که در جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ 
شاگردانش هدفی جز قهرمانی نداشتند و حالا 
می خواهند در جام جهانی پیش رو سومین 

قهرمانی خودشان را کسب کنند. 
 سومین قهرمانی در آسیا 

علی نادری سرمربی تیم فوتبال ساحلی 
ایران در جام  از قهرمانی  کشورمان پس 
ملت های آسیا ۲۰۲۳ در گفت وگو با تسنیم 
در خصوص کسب سومین قهرمانی ایران در 
این مسابقات اظهار داشت: ما بعد از اینکه به 
دلایل مختلف دو جام جهانی گذشته فوتبال 
ساحلی را از دست داده بودیم، توانستیم در دو 
رویداد مهم به قهرمانی برسیم که خیلی برای 
ما اهمیت دارد. ما به عنوان قهرمان مسابقات 
جام بین  قاره ای در جام ملت های آسیا حاضر 
شدیم و از ابتدا با همت همه اعضای کادر فنی 
و بازیکنان و همین طور حمایت فدراسیون 
فوتبال، موفق شدیم سومین قهرمانی ایران 
در آسیا را کسب کنیم و بعد از غیبت در دو 
جام جهانی گذشته، جواز حضور در جام جهانی 
۲۰۲۳ امارات را هم کسب کردیم و این اتفاق 

شیرینی قهرمانی مان را دوچندان کرد. جا دارد 
که از زحمات و تلاش های همه کسانی که در 
این مدت به ما کمک کردند تا مسیر قهرمانی ما 

هموار شود، تشکر و قدردانی کنم. 
  فینال یک طرفه

وی در واکنش به این موضوع که پیروزی های 
پیاپی تیم ایران در این مسابقات نشان می داد 
که ساحلی بازان کشورمان هدفی جز قهرمانی 
ندارند و در فینال هم در یک بازی یک طرفه 
ژاپن پرافتخارترین تیم آسیا را شکست دادند و 
قهرمان شدند، عنوان کرد: خدا را شکر زمانی که 
تیم عازم مسابقات آسیایی شد، تمامی ارکان از 
مسئولان فدراسیون فوتبال گرفته تا اعضای 
کادر فنی و بازیکنان همه یکدل و متحد بودند 
و به لطف خدا هر کسی در هر مسئولیتی که 
قرار داشت سنگ تمام گذاشت تا ما در بهترین 

شرایط وارد مسابقات شویم. ما بازی به بازی 
پیش رفتیم و هدفی جز قهرمانی نداشتیم. در 
فینال هم همه بازیکنان هدفی جز شکست ژاپن 
نداشتند، چون فقط قهرمانی می خواستند و 

خدا کمک مان کرد و قهرمان شدیم. 
  رقابت های جهانی 

وی در واکنش به این موضوع ایران باید به 
عنوان قهرمان جام ملت های آسیا و جام بین 
قاره ای در جام جهانی ۲۰۲۳ شرکت کند، با 
چه هدفی در امارات حضور پیدا خواهند کرد و 
چه انتظاری از فدراسیون فوتبال دارید؟ گفت: 
حدود ۸ ماه تا جام جهانی فرصت داریم و از 
الان در حال برنامه ریزی برای برگزاری اردو 
و همین طور بازی های تدارکاتی هستیم. ما 
در جام جهانی هم به دنبال حضور پرقدرت 
هستیم و می خواهیم از حیثیت فوتبال ساحلی 

ایران دفاع کرده و تلاش می کنیم سومین 
قهرمانی پیاپی مان را در جام جهانی کسب و 
هت تریک کنیم. فدراسیون فوتبال همیشه 
حامی و پشتیبان تیم ما بوده و نگاه ویژه ای 
به موفقیت فوتبال ساحلی دارد، ما امیدواریم 
که حمایت ها از تیم ما بیشتر باشد تا بتوانیم 
پرقدرت تر از گذشته در مسابقات شرکت 
کنیم تا باز هم بتوانیم دل مردم را شاد کنیم. 
سرمربی تیم ملی فوتبال ساحلی ایران درباره 
این موضوع که او هم به عنوان بازیکن قهرمان 
شده و در جایگاه سرمربی هم دو قهرمانی پیاپی 
با ساحلی بازان کشورمان به دست آورده است، 
کدام قهرمانی برای او شیرین تر بوده است؟ 
عنوان کرد: زمانی که بازی می کردم، همه ما 
بازیکنان به دنبال افتخارآفرینی برای کشورمان 
بودیم و این شرایط الان در بین بازیکنان حال 
حاضر تیم ملی هم وجود دارد و همه با تعصب و 
همدلی برای موفقیت تیم تلاش می کنند. الان 
هم که به عنوان مربی در خدمت تیم ملی هستم 
پررنگ تر از گذشته تلاش می کنم تا بتوانیم به 
موفقیت برسیم. همه تلاش ما این است که مثل 
گذشته بتوانیم دل مردم عزیزمان را شاد کنیم. 

   امید
صنعت نفت که آخرین بردش را در هفته دوازدهم به 
دست آورده بود، پس از ۱۲ مسابقه ناکامی سراسر انگیزه 
بود تا در تقابل ۹ امتیازی با مس کرمان صاحب برد شود 
و توانست به یک برد لحظه آخری و ارزشمند برسد و 

امیدهایش برای بقا در لیگ برتر را بیشتر کند. 

 انتقاد
اگرچه مطهری مورد انتقاد هواداران نساجی قرار 
گرفته. هنوز 5 بازی برای نساجی باقی مانده و بی شک 
کسب نتایج مطلوب در آنها می تواند شرایط را به سود 
مطهری برگرداند؛ البته که اگر او بار دیگر اعتماد باشگاه را 

پشت خود داشته باشد. 

           اردو
نخستین اردوی تیم ملی فوتسال ایران در سال ۱۴۰۲ 
در کمپ تیم های ملی آغاز شد تا شاگردان وحید شمسایی 
خود را آماده دو بازی تدارکاتی مقابل تیم ملی ازبکستان 
کند. تا سی ام فروردین ماه این اردو در هتل المپیک تهران 

دنبال خواهد شد. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
ایسنا: مدیر برنامه های ریکاردو ساپینتو از شرایط مالی 
باشگاه استقلال گله کرد و در عین حال گفت این مربی قصد 
کناره گیری از تیم را ندارد. به گزارش ایسنا و به نقل از رکورد، 
هوگو کاجودا با اشاره به وضعیت مالی باشگاه استقلال گفت: 
چهار ماه است که حقوقی به ساپینتو داده نشده. آخرین 
حقوقی که ریکاردو دریافت کرد، ماه نوامبر بود. علاوه بر این 
از نظر امکانات تمرینی و امکانات مربوط به اسکان مربیان 
هم مشکلات زیاد است. بازیکنان اعتراض دارند و بدتر اینکه 
استقلال با وجود عملکرد خوب، به دلیل جریمه های مالی 
نمی تواند در لیگ قهرمانان آسیا بازی کند. او البته در بخش 
دیگری از صحبت هاش گفت، ساپینتو تاکید کرده که قصد 
ترک باشگاه استقلال را نداشته و تا پایان قراردادش در این تیم 
خواهد ماند. در ادامه مطلب روزنامه رکورد آمده است: ریکاردو 
ساپینتو در استقلال، باشگاه ایرانی که از ابتدای فصل هدایت 
آن را بر عهده داشت، شرایط حساسی را پشت سر می گذارد. 
به رغم عملکرد خوب، او شرایط مالی سختی را تجربه می کند. 
مدیر برنامه های ریکاردو ساپینتو اعلام کرد این مربی 
می توانست به دلیل پرداخت دیرهنگام دستمزد، قراردادش 
را فسخ کند ولی این کار را انجام نداد. او حتی مصمم است که 
استقلال را به قهرمانی در لیگ برساند که این شجاعت و تعهد 
بسیار زیاد او به باشگاه استقلال و هوادارانش را نشان می دهد. 
آنها در ۹ بازی قبلی شکستی را تجربه نکرده  و نتایج خوبی 

را کسب کرده اند. 

بیــنالمــلل
   نشریه کوریره دلواسپورت ایتالیا مدعی شد که ژوزه 
مورینیو سرمربی تیم فوتبال رم از عربستان سعودی پیشنهاد 
کار دارد. طبق گزارش نشریه چاپ رم، پیشنهاد ارائه شده از 
سوی یکی از دو باشگاه النصر )تیم کریستیانو رونالدو( یا 
الاهلی است و حتی این امکان وجود دارد که آقای خاص 
از نیمکت تیم ملی عربستان سردرآورد. پیشنهادی هم که 
سعودی ها برای وسوسه کردن مورینیو در نظر گرفته اند یک 
قرارداد دو ساله با حقوق 6۰ میلیون یورو در سال است. اگر 
ادعای کوریره صحت داشته باشد، مورینیو در صورت قبول 
این پیشنهاد به پردرآمدترین سرمربی تاریخ فوتبال تبدیل 
خواهد شد. در حال حاضر رکورد بیش ترین حقوق پرداختی 
برای یک مربی فوتبال به نام دیه گو سیمئونه سرمربی 
اتلتیکومادرید است که کمتر از ۲۴ میلیون یورو در سال 
خالص دریافتی دارد. نشریه ایتالیایی جزئیات بیشتری هم 
درباره این پیشنهاد منتشر کرده از جمله اینکه عربستانی ها 
دست آقای خاص را برای قطع همکاری پس از یک سال یا 
تمدید قراردادش تا جام جهانی ۲۰۲6 باز گذاشته اند. ظاهرا 
مورینیو موضوع را با دستیارانش در میان گذاشته و همراه با 
آنها در حال بررسی این پیشنهاد است هرچند به نظر می رسد 
که با وجود این پیشنهاد نجومی، اولویت آقای خاص ادامه 
دادن به کارش در سطح اول فوتبال اروپا باشد. او تا سال 
۲۰۲۴ با رمی ها قرارداد دارد و بابت هدایت این تیم سالانه 7 
میلیون یورو حقوق خالص می گیرد. ماندن یا نماندن مورینیو 
پس از فصل جاری مشخص نیست. خانواده فردکین به عنوان 
مالکان باشگاه رم هنوز اظهارنظری درباره تمایل خود برای 
تمدید قرارداد آقای خاص انجام نداده اند و از این رو همه چیز 
به نتایج و دستاوردهای جالوروسی در پایان فصل بستگی 
خواهد داشت. مورینیو که فصل گذشته با قهرمان کردن رم 
در لیگ کنفرانس اروپا اولین جام اروپایی رمی ها را برای آنها 
به ارمغان آورد، امسال هم تیمش را در کورس قهرمانی برای 

یک تورنمنت اروپایی بزرگ تر، لیگ اروپا نگه داشته است. 

دیدگـــــاه
امتیاز دربی برای پرسپولیس مهم است 

حسنخانمحمدی
 کارشناس فوتبال

پرسپولیس مقابل ملوان در هفته بیست و پنجم لیگ برتر 
فوتبال ایران به برتری رسید. به نظرم بازی خیلی خوب را از 
پرسپولیس شاهد بودیم. قفل بازی با زدن گل اول شکست. 
از شروع بازی تدارک حمله صورت گرفت و پرسپولیس از 
جناح راست خود و چپ ملوان، فرصت های گلزنی ایجاد کرد 
و گل اول که با کیفیت خوبی به ثمر نشست باعث شد تا ورق 
به سود پرسپولیس بازگردد. گل های دوم و سوم زیباتر وارد 
دروازه ملوان زد و در روزی که پرسپولیس شایسته کسب 
برتری بود به ۳ امتیاز بازی دست یافت. بخشی از مسیر 
قهرمانی به نتایج پرسپولیس مرتبط است. این تیم باید در 
تمامی دیدار های باقیمانده برنده باشد و امتیاز از دست ندهد. 
یک بازی رودررو با استقلال دارد که چاره ای جز پیروزی در 
این مسابقه ندارد، چون سرنوشت رتبه دوم را با شکست 
استقلال به سود خود می کند، ولی بازی با سپاهان ندارد 
که اهمیت 6 امتیازی داشته باشد و باید مترصد آن باشد 
سپاهان امتیاز از دست بدهد. در مورد پیشنهاد ۱۰۰ میلیارد 
تومانی به یحیی گل محمدی که از سوی مدیریت باشگاه 
رد شده، باید بگویم در همه جا پیشنهاد وجود دارد و اگر 
پیشنهادی برای گل محمدی ارسال شود، مدیریت باشگاه 
تصمیم نهایی را می گیرد. بدون شک تا آخر فصل سرمربی 
تیم پرسپولیس یحیی گل محمدی است. شرایط خوبی برای 
تیمش وجود دارد تا بار دیگر قهرمان شود و گل محمدی هم 
هدفش بالا بردن جام در هفته آخر است. نمی توانم در مورد 
پیشنهاد ۱۰۰ میلیاردی نظری بدهم، ولی در آینده همه 
چیز روشن می شود. بازی دربی دور برگشت بسیار مهم 
است، چون هر دو تیم برای قهرمان شدن تلاش می کنند 
و ۳ امتیاز آن ارزش طلا دارد. واضح و شفاف است که بازی 
دربی ربطی به جایگاه دو تیم در جدول ندارد و بازی به اصلاح 
خاصی است. تیمی که از لحاظ روحی روانی، شرایط بسیار 
خوبی داشته باشد در دربی برنده می شود و پرسپولیس اگر 
قهرمانی می خواهد نباید مقابل استقلال امتیاز از دست 
بدهد. قهرمانی در شرایطی کسب می شود که پرسپولیس 
از ۵ بازی آخر فصل ۱۵ امتیاز بگیرد و چشم انتظار نتایج 
سپاهان باشد. احتمال آنکه سپاهان امتیاز از دست بدهد کم 
نیست و باید تمامی امتیازات را جمع کرد و منتظر لغزش 

صدرنشین لیگ برتر شد. 

بهنام محمودی کاپیتان سابق تیم ملی والیبال 
در خصوص شرایط سروقامتان کشور و فاصله بین 
رقابت های لیگ برتر و اردوی تیم ملی صحبت کرد. 
 درباره حضور بازیکنان مطرح در لیگ 

عراق و جام رمضان امارات چه نظری دارید؟
 برخی افراد حضور بازیکنان در این تورنمنت ها 
را آمادگی بازیکنان مطرح می کنند در صورتی که 
به نظرم کاملا غلط است و بحث آمادگی مطرح 
نیست، هرچند که من به بازیکنان هم حق می دهم، 
خیلی از بازیکنان ما نیاز مالی دارند و با تورم افسار 
گسیخته از پس هزینه ها برنمی آیند، به همین 
خاطر تصمیم می گیرند در چنین تورنمنت هایی 
حضور پیدا کنند. شاید دستمزدی که بازیکنان 
والیبال دریافت می کنند از دید مردم عامه 
زیاد باشد، اما نسبت به سایر بازیکنان حرفه ای 
دستمزد های بالایی دریافت نمی کنند، به همین 
خاطر تصمیم می گیرند برای تامین مخارج خود 
در چنین مسابقات شرکت کنند؛ به نظر من 
ایراد از اینجاست که اگر لیگ والیبال ایران مثل 
کشور های اروپایی تا اواخر فروردین ماه ادامه پیدا 
می کرد، برخی مشکلات پیش نمی آید و بازیکنان 
هم در کوران مسابقات بودند. از آن طرف بازیکنان 
هم به لحاظ بدنی آماده  می شدند و از نظر مالی هم 
به خاطر توجه اسپانسر ها و رسانه ها شرایط بهتری 
پیدا می کردند، اما متاسفانه بر اساس منطق و 
اصول پیش نمی روند و در نتیجه با چه موضوعات 

روبه رو می شویم. 
 در خصوص وقفه بین مسابقات لیگ تا 

شروع اردوها چه نظری دارید؟
وقتی اردوی تیم ملی اواخر فروردین ماه برگزار 
می شود و از آن طرف مسابقات لیگ هم قبل از سال 
جدید به پایان می رسد بازیکن این فرصت را پیدا 
می کند که برای تامین مخارج خود در مسابقات 
عرب ها شرکت کنند؛ در واقع آنها یک تیر و دو 
نشان می زنند هم هدفشان این است که آمادگی 
خودشان را حفظ کنند و هم اینکه به لحاظ مالی 
تامین شوند. بهترین کار همین بود که مسابقات 
لیگ تا فروردین ماه ادامه داشته باشد و پس از 
چند روز استراحت بلافاصله اردوی تیم ملی برگزار 
می شد. ولی اینکه می گویند با این شرایط بازیکنان 
دچار خستگی می شوند اصلا قابل قبول نیست؛ 
چون در همه جای دنیا روال به همین شکل است. 
باید به این قضیه منطقه نگاه کنیم، وقتی بازیکنان 
۱ ماه تا ۴۰ روز در اختیار خودشان هستند ممکن 
است هر تصمیمی بگیرند، ایرادی بزرگی است که 
پس از پایان مسابقات لیگ برتر و شروع اردو های 
تیم ملی فاصله زیاد است و ملی پوشان هم برای 
تامین مخارج به این مسابقات می روند؛ بنابراین 
به نظرم برای این موضوع باید راهکاری درست 
انتخاب کنند که در چنین مواقعی نه بازیکنان و 
نه والیبال ضربه بخورند، این موضوع نیاز به یک 
کار کارشناسی و تخصصی دارد. چون امسال ماه 
مبارک رمضان در اوایل فرودین ماه است بازیکنان 
توانستند در مسابقات عرب ها حضور پیدا کنند، اگر 
ماه رمضان اواخر فرودین ماه بود با اردوی تیم ملی 
همزمان می شد و بازیکنان هم نمی توانستند در 

تورنمنت عرب ها حضور پیدا کنند. 

شنبه 
1402 .01 .19
17  رمضان 08/1444 آوریل   2023

بنزما ۲۰۲۳، باز هم متوقف ناشدنی

علی نادری سرمربی تیم ملی فوتبال ساحلی: 

می خواهیم در جام جهانی 
هت تریک کنیم 

کریم بنزمــا در چهــار روز دو بار هت تریک کرد تا ســال 
۲۰۲۳ به بهترین شــکل برای او ادامه یابد. به گزارش آس، 
کریم بنزما در سال ۲۰۲۲، سالی که توپ طلا را برد، غیرقابل 
توقف بود. حالا در سال ۲۰۲۳ او قدرتمندتر از قبل شده و با 
هت تریک های متوالی برابر رئال وایادولید و بارسلونا بهترین 
گلزن پنج لیگ برتر اروپا در سال ۲۰۲۳ نیز است. این مهاجم 
فرانســوی ۱7 گل در تمامی رقابت ها در سال ۲۰۲۳ به ثمر 
رسانده است، البته مارکوس رشفورد نیز همین تعداد گل را 
دارد ولی در تعداد بازی های بیشتر. در واقع مهاجم مادریدی 
میانگین بهتری در گلزنی داشــته است. ارلینگ هالند که در 
دو بازی اخیرش هشت گل به ثمر رسانده است، با ۱۵ گل در 
کنار ویکتور اوسیمن در رده بعدی جای دارند و کیلیان ام باپه 

نیز با ۱۴ گل زده پایین تر از این ستارگان قرار دارد. بنزما سال 
۲۰۲۳ را با زدن ۱۰ گل در یازده بازی آغاز کرد اما درست قبل 
از تعطیلات برای دیدارهای ملی دچار افت شد و چند دیدار 
گل نزد. این بازیکن ۳۵ ساله از تعطیلات استفاده کرد و اکنون 
در دو بازی، دو بار هت تریک کرد و جواز حضور در فینال کوپا 
دل ری را با رئال به دست آورد. بنزمای ۲۰۲۳ بیشتر و بیشتر 
شبیه بنزمایی اســت که توپ طلا را برده است. آمار گلزنی او 
بعد از رفتن کریستیانو رونالدو از رئال روزبه روز بهتر شده است. 
بنزما در سال ۲۰۲۳ در ۱۸ بازی ۱7 گل زده است. او حالا با 
روبرت لواندوفسکی برای کسب عنوان آقای گلی در لیگ هم 
می جنگد. مهاجم لهســتانی که ۴۰۰ دقیقه بیشتر از او بازی 
کرده است، ۱7 گل در لیگ به ثمر رسانده؛ در حالی که بازیکن 

فرانسوی ۱۴ گل زده است. او فصل قبل هم در نیم فصل دوم 
بود که با درخشش خیره کننده خود رئال را به قهرمانی در لیگ 
قهرمانان اروپا و رقابت های لالیگا رساند و در فصل جاری هم 
تازه در نیم فصل دوم موتورش روشن شده است و هواداران رئال 
امید زیادی دارند که با درخشش کاپیتان خود قهرمانی در جام 
حذفی و لیگ قهرمانان اروپا را به دســت آوردند، اما تیم آنها 
برای تکرار قهرمانی در لالیگا با توجه به فاصله زیاد با بارسلونا 
کار سختی دارند. رئال مادرید شــنبه شب باید ابتدا در خانه 
به دیدار ویارئال برود و در ادامه چهارشنبه شــب در دور رفت 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا به دیدار چلسی خواهد 
رفت. قطعا بنزمای آماده می تواند کمک شایانی به رئال برای 

لیگ قهرمانان باشد. 


